
   
 Evropský zemědělský fond pro rozvoj venkova:   
 Evropa investuje do venkovských oblastí.   

 
 
 
 
 
 
 

Zápis 
ze semináře Celostátní sítě pro venkov 

Podmínky Programu rozvoje venkova 
konaném 23.8.2011 v Náměšti na Hané 

 
Přítomni – dle prezenční listiny 
 
 
Jednání zahájila a řídila Ing. Kateřina Mračková, Ing. J. Brzák představil hosty semináře. 
 
Účastníky semináře Ing. Kateřina Mračková seznámila s celostátní sítí pro venkov, představila 
projekty na republikové úrovni a projekty a akce, které byly uskutečněny přes Olomoucký kraj. 
(prezentace přiložena) 
 
Ing. Veronika Vlasáková z odboru Řídící orgán PRV na MZe představila opatření III.2.1. Obnova 
a rozvoj vesnic, občanské vybavení a služby aktualizace pravidel pro 14.kolo žádostí. (prezentace 
přiložena) 
 
Kontrola podmíněnosti GAEC 2 – RNDr. Dovrtěl představil starostům a zástupcům obcí 
ochranu půdy před erozí, ukázal na příklady, jakým způsobem mají hospodařit zemědělci, aby 
nedocházelo k erozní ohroženosti půd. 
 
Ing. Brzák přítomné informoval o možnostech dotační podpory jak z PRV, tak jiných programů, 
popsal fungování MAS a metody LEADER. 
 
Ing. Josef  Londa z OK představil Program obnovy venkova Olomouckého kraje. 
 
Ing. Jana Římská přednášela o územním plánování jako nástroji ochrany půdy, měla konkrétní 
příklady na nevhodné územní plánování. 
 
Na závěr probíhala bouřlivá diskuze ohledně pravidel PRV, jejich změny a fungování. Byl návrh, 
že není vhodné, pokud se pravidla neustále mění, byla kritizována politika SZIF ohledně přílišné 
byrokracie.  
 
Seminář byl určen pro starosty obcí do 500 obyvatel, pro neuvolněné, kteří práci vykonávají 
po pracovní době a tito hodnotili seminář velmi kladně, že jim byl dán ucelený přehled a nápady 
pro realizace projektů ve svých obcích. 
 
 
Zapsala: Ing. Kateřina Mračková 


